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L'any 2024 ha estat moguda, amb espectacles, 
tallers, gestions administratives, posicionaments 
públics, projectes i alguns fracassos. El grup ha 
canviat.: després de Carme Pont, Inma González i 
Martin Losa s'han unit al grup actiu de LA CASA 
BLAVA durant l'any 2024.

Les persones citades en aquesta memòria són:
Paola Busca, Elisa Ferret, Rosa Herraiz, Carme Pont, Inma González, Martin Losa, 
Pierre Rolle, Claudia Cavaller, Montse Pujades, Lisandro Soquetes, Yolanda 
Rosique, Vicenç Pérez, Yolanda Sánchez, Jordi Boada, Carla Canal, Xavi Planas, 
Andreu Bosch, Iolanda Maurici, Natalia Sirvent, Teresa Puig, Germà Maurici, Carme 
Parillas i Ramon Parés.



Espectacles de titelles
VISCA EL MÓN

L'espectacle es va reformular per a la 
seva creació en llengua francesa, a 
Fribourg, el 2023. El 5 de maig, es va 
estrenar una nova versió en català, a 
la plaça del Canó, en ocasió de la 
festa del barri. Agraïm a Carla Canal, 
presidenta de l'Associació Veïnal de 
Ribes Roges, per haver-nos ofert 
aquesta oportunitat. En aquesta 
ocasió, Martin Losa es va incorporar al 
grup com a músic.

Natalia Sirvent, responsable 
d'activitats a les escoles del Vallès 
Occidental, va incloure 
l'espectacle en un programa de 
sensibilització sobre la defensa del 
medi ambient. Es va representar a 
Castellbisbal el 28 de novembre. 
Estan previstes altres 
representacions en diversos pobles 
del Vallès el 2025.

Teresa Puig, responsable de la programació de la Casa 
dels Contes, al barri de Gràcia, a Barcelona, ens va 
convidar a fer 6 representacions el 30 de novembre i 
l'1 de desembre.



Xavi Planas, president de l'Associació Veïnal de Baix a 
Mar, va convidar l'espectacle per celebrar el final de l'any 
amb els infants del barri, a l'escola l'Arjau, el 30 de 
desembre.

ESPECTACLE FAMILIAR
amb l’associació

La Casa Blava

VISCA EL MÓN!

ACTIVITAT GRATUITA.

30 Desembre
A les 17:30 hores.
A la sala d’actes de l’escola Arjau.

A partir de 4 anys.

Col·labora:

Organitza:

DARRERE DE CASA

El 15 de desembre, la Plataforma Verda de 
l'Autòdrom va celebrar una victòria judicial 
contra el projecte d'urbanització de Sant Pere 
de Ribes. Andreu Bosch, membre fundador, va 
convidar l'espectacle a Rocamar.

TUDA I PAKI

Creat el 2016 a l'Havana, aquest espectacle 
mai s'ha representat a Espanya. El projecte 
de simplificar-lo i traduir-lo al català va sorgir 
el 2023. Gràcies al suport d'Iolanda Maurici, 
el GER de Sant Pere de Ribes va acollir 
una setmana d'assajos al gener. La 
col·laboració continua amb aquesta 
associació, i es preveu la reestructuració de 
l'espectacle per al 2025 o 2026.



Tallers
UN TOMB PEL VERGER D'EN PERE PELUT

El 16 d'abril, Paola, Montse, Rosa, Elisa i 
Pierre van dirigir un taller per a l'Escola 
Pia, en el marc de l'Agenda 21 escolar. 
Un altre taller previst per al 30 d'abril 
es va cancel·lar per mal temps i no es 
va reprogramar.

TALLER DE LAND ART

Vicenç Pérez va organitzar, per al 
Servei de Medi Ambient municipal, la 
festa de la Setmana de la Natura. El 
8 de juny, Rosa i Elisa van dirigir un 
taller de Land Art als jardins de Can 
Pahissa.

El 23 d'abril, Rosa, Paola, Carme, Elisa, 
Martin i Pierre van dirigir un taller de 
Land Art per la Sant Jordi. Van distribuir 
roses de paper i van presentar les 
activitats de la Casa Blava. Lisandro 
Soquetes va “soplar” poemes a les orelles 
dels vianants.



El 14 de desembre, l'Associació Veïnal de 
Baix a Mar va organitzar el Mercat de 
Nadal - Nadal al Mar - al carrer de la 
Llibertat i a la plaça de la Immaculada 
Concepció. Carme, Elisa, Paola, Rosa, 
Martin i Pierre van dirigir un taller de 
fabricació de màscares amb material 
natural i tèxtils reciclats. En aquesta 
ocasió, el Totem de l'Amor a la Natura va 
ser instal·lat al carrer de la Llibertat.

Altres activitats
Agenda 21 escolar
Yolanda Rosique va acabar el seu mandat a principi d'any. Des del seu comiat, no s'ha fet 
cap activitat: ni tòtem, ni espectacles, ni tallers.

Locals
El dipòsit del material d'espectacles continua llogat a Germà Maurici, tot i les condicions 
difícils (pols). No s'ha trobat cap altra solució de substitució el 2024.

Inma González, que col·labora amb la Casa Blava des de fa temps (pintura dels caps Pere 
Pelut, la Mirobolana, pintura del Tòtem), ha instal·lat el seu material de creació al taller de 
Can Pahissa.

Col·laboració: Inma ha participat amb dues obres de Land Art al festival ‘KminArt’, que 
uneix art i senderisme. El 2 de setembre, Paola i Pierre la van acompanyar a Planoles per 
instal·lar les obres a la natura.

Trobades escèniques vilanovines “Som Natura”
Una primera proposta del projecte es va presentar al Servei del Medi Ambient de VNG el 
2022. Pierre va completar el projecte el 2023 (veure annex). El projecte complet es va 
presentar a la regidora municipal Yolanda Sánchez el març de 2024. No hi ha hagut 
continuïtat.

Preses de posició
La Casa Blava ha donat suport a les peticions NO AL AGROPARC (la Gelida), CONTRA EL 
DESMANTELLAMENT DELS CARRILS BICI (Vilanova), contra el SALÓ DE L'AVIACIÓ 
(Barcelona), per a la creació d'un Departament de Medi Ambient – LEGISLATURA DEL NO 
RETORN (Catalunya), i s’ha adherit al MERP – protecció constitucional de les pensions 
(Espanya).



Gestions a Vilanova i la Geltrú
Departament de Medi Ambient
A mitjans de març, Pierre i Paola van reunir-se amb la regidora municipal responsable del 
departament, Yolanda Sánchez. En absència de la cap de servei, Jordi Boada va assumir 
aquest rol. Es va parlar del futur de la parcel·la on estan plantats els arbres del Verger de 
Pere Pelut. YS va donar prioritat a l’hospital. Pel que fa al local d'emmagatzematge del 
material escènic, YS va prendre nota de la petició (igual que havia fet el 2023). Pel que fa 
al suport a l'associació, YS va suggerir fer una sol·licitud de subvenció.

Pierre va presentar el projecte Som Natura. YS es va comprometre a avançar en la 
creació d’una comissió tècnica encarregada d’estudiar la viabilitat del projecte. Tanmateix, 
el departament no va complir els compromisos adquirits.

Sol·licituds de subvencions
En resposta a la proposta de la regidora municipal, Pierre i Elisa van participar el 15 d’abril 
en una llarga sessió organitzada per l'ajuntament sobre subvencions a associacions. Es va 
arribar a la conclusió que el sistema proposat no s’adapta a les necessitats de 
l’associació. (Vegeu l’annex amb el correu enviat a YS al respecte).

Entitats pel Clima Garraf
El 2024, la municipalitat va llançar diverses iniciatives per preparar la redacció d’un nou 
pla urbanístic (POUM). Els grups de protecció de la natura no van ser tinguts en compte. 
Davant aquesta situació, les entitats pel Clima van adoptar l'estratègia proposada per 
Pierre: utilitzar el Consell del Medi Ambient com a eina legal per defensar el seu punt de 
vista. Poc desprès, la regidora va convocar el Consell i aquest va començar a funcionar.

Consell del Medi Ambient
Rosa va representar l’associació en la reunió inaugural del Consell. Després, es va haver 
de lluitar perquè es reconegués el dret de La Casa Blava a dos vots, com a entitat 
plenament representant de la defensa de la natura. Finalment, això es va confirmar al 
desembre.

Nou compte bancari

Des de la creació de l'Associació, hem utilitzat un compte bancari gratuït d'un banc en 
línia. Malauradament, era un compte privat, i les diferents administracions públiques amb 
les quals estàvem en relació no reconeixien aquest compte, cosa que ens ha causat 
contínuament problemes de facturació. Gràcies a les gestions d'Elisa Ferret amb el seu 
banc, La Casa Blava finalment va poder obrir a finals de l'any 2024 un compte d'associació 
gratuït, amb una targeta de dèbit també gratuïta. Això ha facilitat molt els tràmits 
administratius.



Tràmits infructuosos
Biblioteques municipals
Al maig, després de diverses gestions i intents de contacte, Carme Parillas va informar 
que seria possible representar Visca el Món el maig de 2025 (amb un termini de 53 
setmanes). A causa del compromís de Pierre i Paola a Corea en aquell període, les 
biblioteques van anul·lar el contracte, sense possibilitat de reprogramar-lo.

Mostra d'espectacles al carrer d'Olivella
Sota la direcció del nou responsable, Ramon Parés, es va enviar una proposta descrivint 
els espectacles Visca el Món i Darrere de Casa, així com l'interès de La Casa Blava en 
projectes locals. No es va rebre cap resposta ni comentari.

Escoles (direccions, AFA)
Tot i intents regulars, no ha estat possible interessar cap escola de Vilanova, ni les AFA, en 
les propostes de l’associació.

Finances
Els comptes del 2024 tanquen amb un saldo de 1.482,71 euros. Els ingressos són 1.225,45 
euros, i les despeses 1.007,26 euros. El benefici anual és de 218,19 euros. La balança 
comptable completa es troba a l'annex.

Junta
Durant l'any 2024, la Junta de l’associació ha estat composta per: Paola Busca – vocal, 
Carme Pont – vocal , Rosa Herraiz – vicepresidenta , Elisa Ferret – tresorera , Clàudia 
Cavaller – secretària, Pierre Rolle – president.

Clàudia Cavaller va anunciar el seu desig de cessar l'activitat al final de l’any. Inma 
González i Martin Losa van començar la seva activitat durant l’any. 

Elaborat a Vilanova i la Geltrú, amb data 30 de gener de 2025.

El president
Pierre Rolle

Annexos : Projecte Som Natura / Còpia del missatge a YS sobre les subvencions/ 
Balança comptable 2024


